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Interpelacja

Na prośbę mieszkańców Koszalina zwracam się do Pana Prezydenta o pomoc w realizacji inwestycji 
polegającej na modernizacji sceny, umiejscowionej na placu integracyjnym (przy ulicy Łubinów). 
Nadmienićpragnę, iz Rada Osiedla Raduszka deklaruje współfinansowanie tego przedsięwzięcia. Na 
bieżącą chwilę najważniejszejest zabezpieczenie sceny, która zniszczona, zagraża bezpieczeństwu 
mieszkańców.

Bardzo proszę o możliwie szybką interwencję w tej jakże ważnej dla mieszkańców Raduszki sprawie.
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